
 

Höganäs Brukshundklubb | Box 97, 263 21 Höganäs | www.hoganas-bk.se 

 

Höganäs Brukshundklubb 
en 

Kommittémöte 7 september på Höganäs brukshundklubb  
Närvarande: Kommittéledare och styrelsemedlemmar 

 
1. Mötets öppnande 
 
2. Godkännande av dagordning 
 
3. Föregående mötesprotokoll 
    Lästes upp och godkändes.  
 
4. Övriga möte 
    HH har haft uppstartsmöte. Vi planerar för ett HH 3-4 juli 2021 och hoppas  
    att pandemin klingat av till dess.   
 
5. Ekonomisk rapport 
     Vi håller än så länge budgeten. Nu har kurserna kommit igång så avgifterna 
     därifrån har trillat in. En hel nya medlemmar har också tillkommit.  
 
6. Rapporter 
     TK: Elitspårtävling 17-18 oktober och lydnadstävling den 17 oktober 
     Behövs fler spårmarker. Viktigt att följa myndigheternas rekommendationer 
     tävlingarna.  
 
     En lydnadstävling kommer att hållas den 12 december.  
     Uppletande kommer att ske på Lerbergets Camping.  
      
     2 nya tävlingssekreterare kommer att vara färdigutbildade under hösten/vintern.  

 
                  Köket: Meddela minst en vecka i förväg om det ska fixas fika eller mat.  
                  Vi ser helst att alla kurser håller en fikapaus.  
 
                  HUK: Eva Hult är tillbaka som HUKansvarig.  
                            6 september startade 3 valpkurser.  
                            HUK kommer att ha ett planeringsmöte den 8 september.  
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    Agility: Susanne Kuylenstierna är ny kommittéansvarig.  
                               Träningsgruppen kör på torsdagar. 
                               Under sommaren hölls en kurs med en utomstående kursledare.  
                               Alla hinder ska kollas. Behövs lite nya reklammärke.  
                               Gungbrädan kommer att ersättas.  
 

  Styrelsen: Bygglovet för nya ”Gröna boden” är klart. Containern ställs på plats                                                                 
                        under hösten och målas grön då kommunen inte gillade den blå  
                        färgen. 
 
     Sponsringen: fortsätter att jaga sponsorer och vårda de vi redan har.  
 
7. Övriga frågor 
    Handsprit ska köpa in. 
    Höstens kommittéledaraktivitet blev Bowling på Olympia Bowling,  
    lördagen den 7 november kl 18.00. Inbjudan skickas ut.  
 
8. Mötets avslutande 
     Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.  
 
 
 
 
 
_____________________________ ______________________________ 
Ordförande: Christer Ekendahl Sekreterare: Marie Tönnerberg 
 
     

 
 
 
 
 


